
Presentacions pares candidats consell escolar

Mònica Benetka

Hola, sóc la Mònica, em presento com a candidata perquè crec que s'ha de treballar per la

comunitat i col·laborar en tot el que estigui relacionat amb els nostres fills, és una etapa molt

important en la seva formació tant com a persones com acadèmicament, és essencial que

els pares puguin tenir la figura de representant al Consell i poder transmetre inquietuds,

propostes i participar activament amb la comunitat educativa.

Tinc tres fills, dos emancipats i una filla que està cursant 3r d’ESO actualment a l'institut.

He format part al Consell escolar de l'Escola La Farigola de Seva, també he format part de

l'AMPA / AFA de les escoles:

La Farigola de Seva

El Roser de Sant Julià

Col·legi Sant Miquel dels sants

A més de fer de delegada en diferents cursos.

Núria Sánchez Casassas 

Sóc la Núria Sánchez Casassas visc a Santa Eugènia de Berga.  La meva professió és

dissenyadora gràfica. Tinc dues filles, una que és alumna de 3r d'ESO i l'altra fa 5è de

primària.  Al  llarg  d'aquests  quatre  anys  he  estat  al  consell  escolar  de  l'escola  Jacint

Verdaguer de Santa Eugènia de Berga, com una de les representants de pares i mares, i

ara que tanco aquesta etapa, m'agradaria entrar al consell escolar de secundària.

Cristina Bautista Baños

Em dic Cristina Bautista Baños sóc mare de la Carta Martínez Bautista de 1r, tinc 43 anys i

sóc tècnic en cures d'infermeria i tècnic en ecografía emocional 5d i actualment dirigeixo

Eco Nadó un centre d'ecografia 5d i maternitat a Vic. 

Silvia Muntadas Tió

Sóc la Sílvia Muntadas Tió, mare de l'Oriol Garcia Muntadas de 1r ESO. M'agrada caminar

per la muntanya. Em dedico al món de l'assessorament agrari.

Ramon Manubens i Jutglar

Sóc Ramon Manubens i Jutglar, pare de la Paula i Mariona Manubens que actualment estan

a 1r i 3r ESO. Visc a Santa Eugènia de Berga des de fa molts anys. La meva feina va

relacionada amb la  banca i  el  sector  primari.  M’he presentat  al  consell  escolar,  perquè

durant 4 anys ja vaig estar al consell escolar de l’escola Jacint Verdaguer de Santa Eugènia,

i sé de què va el tema. El Consell escolar és un òrgan on tenim la sort d’estar representats

tots els membres de la comunitat educativa i per tant des del consell puc ajudar a millorar la

vida dels nostres fills. Estic aquí per conèixer i per sumar.

 

Griselda Aragay Camprodon

Mare de 1r d’ESO


